

MARIANNE



THE MARIANNE MÜLLER AWARD OFFERS SCHOOLS:

- ★ the opportunity to compete at an international level
- ★ an incentive for their students
- ★ a platform and media cover in the national and international specialized press at Eurhodip conference - students are the ambassadors of their school

THE MARIANNE MULLER AWARD GIVES STUDENTS:

- ★ the chance to enjoy a multicultural experience outside the training or internship context
- ★ the opportunity to rapidly integrate with a multinational team and to find his/her right place within the group
- ★ the opportunity to practice their oral skills in English or in French when presenting their project at our annual conference

LE MARIANNE MÜLLER AWARD OFFRE AUX ÉCOLES :

- ★ la possibilité de concourir à un niveau international
- ★ un outil de stimulation à diffuser auprès des étudiants
- ★ une tribune et une couverture médiatique dans la presse spécialisée nationale et internationale lors de la conférence Eurhodip, les étudiants étant les ambassadeurs de leur école

LE MARIANNE MULLER AWARD OFFRE AUX ÉTUDIANTS :

- ★ une expérience multiculturelle en dehors du contexte de formation ou de stage
- ★ l'occasion de s'intégrer rapidement et de trouver sa place au sein d'une équipe multinationale
- ★ la possibilité d'exercer leur talent de présentation et leur aisance orale en anglais ou en français lors de la présentation de leur projet au public de la conférence

With the Marianne Müller Award, Eurhodip fosters students' innovation and ability to work in multinational teams. Technical expertise, a spirit of innovation and presentations skills are required.

Avec le Marianne Müller Award, Eurhodip encourage le potentiel d'innovation des étudiants et leur capacité à travailler au sein d'équipes multinationales.



EVERY YEAR, THE CONTEST FINALISTS - 9 STUDENTS FROM DIFFERENT SCHOOLS - ARE INVITED TO PARTICIPATE IN THE EURHODIP CONFERENCE FREE OF CHARGE.

CHAQUE ANNÉE, LES FINALISTES DU CONCOURS - 9 ÉTUDIANTS D'ÉCOLES DIFFÉRENTES - SONT INVITÉS À PARTICIPER GRATUITEMENT À LA CONFÉRENCE EURHODIP.

MÜLLER AWARD



The three winning
teams in Paris,
July 2011

Les trois équipes
gagnantes à Paris
en juillet 2011

COMPETITION PROCEDURE

The contest is open to individual students from Eurhodip member schools. At the beginning of the congress the nine finalists are grouped into three teams of three members each. The teams have to work on a case study for a full day and present their written solution in a paper. Later in the course of the congress they present their work to the general assembly.

SELECTION

The nine finalists are selected by a panel of experts on the basis of motivation letters which can be written in English or in French. The winning team is selected according to the criteria:

- Formal and logical quality
- Innovative content
- European/International dimension
- Technical expertise
- Potential viability

The final score is composed of:

- 70% vote of the Jury on the written paper
- 30% vote of the audience on the oral presentation during the general assembly

LE RÈGLEMENT DU CONCOURS

Le concours est réservé aux étudiants des écoles membres d'Eurhodip. Au début de la conférence, les neuf finalistes sont regroupés en trois équipes de trois membres chacune. Les équipes doivent travailler à partir d'une étude de cas pendant toute une journée et présenter les résultats de leur recherche par écrit. Pendant la conférence, ils présentent ensuite leurs travaux à l'assemblée générale.

SÉLECTION

Les neuf finalistes sont sélectionnés par un jury d'experts au regard de leur lettre de motivation qui peut être rédigée en anglais ou en français. L'équipe gagnante est sélectionnée sur les critères suivants :

- Présentation et logique
- Contenu innovant
- Dimension européenne/internationale
- Expertise technique
- Viabilité du projet

La note globale se décompose comme suit :

- note attribuée par le jury au dossier écrit : 70%
- note attribuée par le public de l'assemblée générale à la présentation orale: 30%

PRIZES

The nine selected students will receive a travel allowance of 200 €, plus free accommodation and meals during the congress. One first and two second prizes will be awarded to the teams.

PRIX

Les neuf étudiants sélectionnés recevront une indemnité de transport de 200 €, l'hébergement et les repas pendant la conférence seront gratuits.

Un premier prix et deux deuxièmes prix seront remis aux équipes.

EURHODIP CONFERENCES :

MARIBOR (2013) ★ MARTIGNY (2012) ★ PARIS (2011) ★ ZARAGOZA (2010)
★ BOLOGNA (2009) ★ CASABLANCA (2008) ★ LONDON (2007) ★ BORDEAUX (2006)
★ MADRID (2005) ★ NAMUR (2004) ★ MOSCOW (2003)